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Protokół nr 7/19 

z VII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 
z dnia 27 maja 2019 roku 

 

VII sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie rozpoczęła się o godz.17.00 w auli 

Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego im. Michała Brzostowie. Na ustawowy skład 

15 radnych, w sesji uczestniczyło 12 radnych (radny Sławomir Jagiełło, Dariusz Kujawski, 

Magdalena Bator – nieobecni, usprawiedliwieni). W sesji udział wzięli: Małgorzata 

Włodarczyk – Wójt Gminy Miasteczko Krajeńskie, Eugenia Jendrzejek – Skarbnik Gminy, 

Anna Chuchla – Sekretarz Gminy, Bernadetta Kulińska – Dyrektor Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Miasteczku Krajeńskim, Sabina Michniewicz – Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Miasteczku Krajeńskim, Marta Konek – Dyrektor Gminnego Domu 

Kultury w Miasteczku Krajeńskim, Iwona Suchy – Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w 

Miasteczku Krajeńskim, Michał Tuliszewski – Dyrektor Zespołu Szkół Centrum Kształcenia 

Rolniczego im. Michała Drzymały w Brzostowie, Danuta Boniowska – radca prawny Urzędu 

Gminy Miasteczko Kajeńskie, sołtysi: Ewa Banasik, Jakub Krawiec, Przemysław 

Drozdowski, Piotr Piątek, Anna Siebyła, Stanisław Klesa (także jako radny), Augustyna 

Mullera - Prezesa ZG OSP Tomasza Kuźniar Urbanistę oraz Piotra Szczepińskiego oraz 

przybyłych mieszkańców. Ponadto w sesji uczestniczył pracownik Urzędu Gminy ds. obsługi 

Rady Gminy - Karina Migdalczyk i Sylwia Gruszczyńska. Obradom przewodniczył Szymon 

Kunek – Przewodniczący Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie.  

 

Lista gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady odczytał klauzulę informacyjną RODO.   

 

Ad. 1. Sprawy regulaminowe.  

 

Przewodniczący Rady przywitał przybyłych gości następnie stwierdził, iż na ustawowy 

skład 15 radnych obecnych jest 12 radnych, co stanowi quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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Porządek obrad : 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie quorum, 

- informacja nt. porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  

15 kwietnia 2019 roku. 

 

3. Wystąpienia gości wg wcześniejszych ustaleń.  

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 

wykonania uchwał Rady. 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych. 

 

7. Sprawozdanie Prezesa Zarządu Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

Rzeczypospolitej Polskiej w Miasteczku Krajeńskim z działalności jednostek 

Ochotniczej Straży Pożarnej Gminy Miasteczko Krajeńskie za 2018 rok. 

 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2018 
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9. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Miasteczko Krajeńskie 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w roku 2018.  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

linii elektroenergetycznej KV Piła – Krzewina – Miasteczko Krajeńskie na odcinku 

położonym w gminie Miasteczko Krajeńskie. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Droga Ekspresowa 

S10”. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasteczko Krajeńskie i określenia granic ich obwodów.  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, którym powierzono wymiar 

godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 

1982 roku Karta Nauczyciela, zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których 

organem prowadzącym jest gmina Miasteczko Krajeńskie. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie gminy Miasteczko Krajeńskie. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miasteczko 

Krajeńskie na 2019 rok. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2019-2027. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z budżetu 

państwa na wyprzedzające finansowanie operacji „Przebudowa drogi gminnej 

Grabionna – Okaliniec” z udziałem środków z Europejskiego Funduszu Rolnego na 

rzecz Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020.  
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 roku. 

 

19. Przyjęcie stanowiska w sprawie budowy drogi ekspresowej S10.  

 

20. Przedstawienie wyników kontroli Publicznego Przedszkola w Miasteczku Krajeńskim. 

 

21. Sprawy różne, wolne wnioski. 

 

22. Ustalenie terminu kolejnej sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie. 

 

23. Zakończenie.  

 

 Przewodniczący Rady powiedział, że  porządek obrad został przesłany radnym i nie 

zostanie zmieniany. W odniesieniu do niektórych punktów jak będzie wola radnych to 

zostanie dyskusja przeniesiona na kolejna sesję z małym zastrzeżeniem, Ponieważ nie 

działały serwery i internet w Urzędzie, więc nie było możliwości zweryfikować protokołu z 

ostatniej sesji. Dlatego w pkt. 2 poproszę Państwa o przesunięcie protokołu na kolejną sesję 

 

Ad.2 Przewodniczący Rady- poprosił radnych o przeniesienie przyjęcia protokołu z VI sesji 

na koleją sesję, w której będą do przyjęcia dwa protokoły z VI z dnia 15 kwietnia 2019 oraz 

27 maja 2019 roku a następnie zarządził głosowanie: 

 

Radni jednomyślnie przyjęli przeniesienie protokołu na kolejna sesję głosowanie  stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu 

 

 

 

Ad.3. Wystąpienia gości wg wcześniejszych ustaleń.  

 

Przewodniczący Rady- wyjaśnił radnym, że jest to nowy punkt, który został dodany z tego 

powodu, że na sesję przybywają goście i nie wiadomo w którym momencie mogą zabrać głos 
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Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady- przedstawił swoje informację, które zostały wcześniej przesłane 

radnym do zapoznania i obejmowały okres od 16 kwietnia 2019 roku do 26 maja 2019 roku i 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady- złożył życzenia z okazji dnia Samorządu Terytorialnego, powiedział: 

„że należą do nich mieszkańcy zamieszkujący na danym terytorium dlatego  złożył wszystkim 

jak najlepsze życzenia, abyśmy wspólnie potrafili jak najlepiej działać na rzecz samorządu 

lokalnego”. Natomiast tym osobom, którzy są bezpośrednio związani w struktury Samorządu 

Terytorialnego Urzędnikom, Kierownikom pracownikom jednostek organizacyjnym gminy, 

radnym Pani Wójt też złożył najserdeczniejsze życzenia. Następnie przeczytał z tej okazji list 

od Jacka Bogusławskiego  -członka zarządu Wielkopolskiego.    

 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z 

wykonania uchwał Rady. 

 

Wójt Gminy- powiedziała, że sprawozdanie zostało wcześniej radnym przesłane a następnie 

przedstawiła swoje sprawozdanie. 

 

Radny Michałowski- zapytał Wójt, czy delegacja która odwiedziła naszą gminę po raz 

kolejny reprezentowały jakieś Stowarzyszenie? 

 

Wójt Gminy- nie! jak pisałam w sprawozdaniu obejmowały to osoby które są zainteresowane 

i  pracują w sprawach związanych z  bezpieczeństwem, w sprawie służby więziennej i byli też 

kuratorzy i Przedstawicieli organizacji ze stanu Iowa City, które wyjątkowo przyjechały z 

innego stanu 

 

Radny Michałowski- czy byli to Przedstawiciele Organizacji? 

 

Wójt Gminy- nie! jeżeli byli to kuratorzy to nie jest to organizacja 

 

Przewodniczący Rady- czy byli też wcześniej byli też na innym spotkaniu? 
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Wójt Gminy- tak 

 

Przewodniczący Rady- ja nie ukrywam, ale uważam że jeżeli są takie delegacje wypadałoby 

chociaż poinformować radę, Przewodniczącego, że są tacy goście w gminie nie spodziewani a 

niestety zdarzy sie tak, że my dowiadujemy się najczęściej z artykułów na stronie gminy 

 

Wójt Gminy- dlatego,  chętnie też bym z Panem uzgodniła nie które rzeczy, czy terminy... 

 

Przewodniczący Rady- dobrze, ja tylko mówię że jestem na tyle często w Urzędzie że 

możemy te informacje spokojnie wymienić. 

 

Radny Michałowski- rozumiem, że jakieś plany inwestycyjne były omawiane? 

 

Wójt Gminy- to jest współpraca na temat bezpieczeństwa, akurat ta delegacja co była. 

 

Przewodniczący Rady- zwrócił do Wójt, że bardzo ładnie przedstawiła procedurę 

absolutoryjną Zgromadzenia Związku Międzygminnego PRGOK, czy udzielono absolutorium 

Zarządowi? 

 

Wójt Gminy- tak! 

 

Przewodniczący Rady- a jak gmina głosowała? 

 

Wójt Gminy- na tak 

 

Przewodniczący Rady- czy przy okazji były rozmowy prowadzone na temat podwyżek 

PRGOK?  

 

Wójt Gminy- podwyżek za śmieci tak? 

 

Przewodniczący Rady- tak! 

 

Wójt Gminy- tak, tylko podwyżki były w tym roku a absolutorium udzielane za ub. rok 
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Przewodniczący Rady- a jaka jest sytuacja finansowa związku? 

 

Wójt Gminy-  na tą chwilę nie można powiedzieć jaka jest sytuacja finansowa związku, 

dlatego że związek analizuje cały czas składane deklaracje  

 

Przewodniczący Rady- zapytał, co było rozpatrywane w Raporcie Związku 

Międzygminnego co on zawierał? 

 

Wójt Gminy- raport jest na stronie Związku PROGK 

 

Przewodniczący Rady- ja nie pytam gdzie jest ten raport, tylko co było analizowane jaka 

dyskusja była prowadzona? 

Wójt Gminy-były przede wszystkim analizowane składniki, które my jako Gmina i Związek 

musimy wykonać. Nie powiem Państwu  dokładnie czy na pewno   był wskaźnik segregacji 

od zysków tych materiałów które są i jeszcze jeden. My na trzy wskaźniki wspomnieliśmy 

dwa. Gdybyśmy byli sami to za dwa wskaźniki zapłacilibyśmy karę w momencie kiedy jest to 

Związek to inne gminy które nadrobiły te wskaźniki pozwoliły na to, że załapaliśmy się 

wszyscy jako Związek, że spełniliśmy wszystkie wymogi. Dlatego ta ilość segregowanych 

śmieci która wzrosła po zmianach, opłaty za śmieci  spowodowała to, że większość osób te 

deklaracje pozmieniało i jest 90 procent deklaracji które mają być segregowane. 

 

Przewodniczący Rady- jeszcze skarga, projekt uchwały Związku Międzygminnego w 

sprawie skargi czego dotyczyła? 

 

Wójt Gminy- głownie dotyczyła odbioru materiałów po budowlanych. Ponieważ wiecie Państwo, 

że nie mogą być odbierane ani w  koszach ani w wielkich gabarytach, trzeba zamówić duży 

kontener za który należy dużo zapłacić 

 

Radny Michałowski- czego dotyczyło 20 maja 2019 roku spotkanie w sprawie omówienia spraw 

Szpitala w Wyrzysku ? jaka jest kondycja szpitala? czy należy się martwić kondycją finansowa? 

 

Wójt Gminy- nie! po prostu Dyrektor Szpitala 3 razy do roku wystosowywał pismo do gmin z 

prośbą o dofinansowanie różnych rzeczy, ostatnie które wpłynęło pod koniec ub. roku przed 
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budżetem dotyczyło zakupu łóżek dla oddziału internistycznego. My tego nie ujmowaliśmy w 

budżecie z powodu wolnych środków, poza tym chcieliśmy wiedzieć jaka jest sytuacja finansowa i 

plany szpitala i zamierzenia i jest to 5 gmin, których ten szpital jak najbardziej dotyczy . Dlatego 

poprosiliśmy Pana Starostę Pilskiego o przygotowanie listu intencyjnego w którym obmyślimy 

zasady ewentualnej pomocy ale to będzie tak państwu przedstawione o ile taka wola będzie. 

 

Radny Gapiński- czego dotyczyło spotkanie w Starostwie w sprawie wzrost jakości usług? czy to 

dotyczy również naszej gminy? 

 

Wójt Gminy- tak,  

 

Radny Gapiński- będąc na spotkaniu radnych z mieszkańcami w Grabównie i Grabionnej dotarły 

do mnie informacje, że o dowody osobiste należy się udawać do sąsiednich gmin, czy to świadczy 

o jakości  gminy? 

 

Wójt Gminy- po pierwsze jest to świadczenie usług administracyjnych przez e-urząd a jeżeli 

chodzi o dowody to muszę Panu powiedzieć, że w piątek było wydane 7 czy 8 dowodów, 

więc nie przypominam sobie żeby ktoś był odesłany. Na dzień dzisiejszy możemy składać 

wnioski gdzie tylko chcemy w urzędzie, kto ma taką możliwość więc nie jest to nic dziwnego, 

po to jest elektroniczny urząd że można złożyć i odebrać gdzie chce tak? 

 

Radny Gapiński- dlatego było takie pytanie, dlaczego należy jeździć do sąsiednich gmin? 

 

Wójt Gminy- do mnie takie pytanie nie dotarło, natomiast to spotkanie było podsumowaniem 

projektu wzrost świadczeń administracyjnych w 7 jednostkach z tych trzech powiatów było 

siedem gmin i powiaty które były zaangażowane w realizacje tego projektu. 

 

Radna Krupa- zwróciła z pytaniem do Wójta: odnośnie projektu Pięknieje  Wielkopolska wieś  

powiedziała Pani że otrzymaliście z informacji telefonicznej że wniosek  otrzyma dofinansowanie 

a co z wnioskami Grabówna Grabionnej i Okalińca? 

 

Wójt Gminy- nie  wiem jeszcze 

 

Radna Krupa- a była już jakaś ocena 
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Wójt Gminy- być może tak, 

 

Radna Krupa- jakieś uzgodnienia były? 

 

Wójt Gminy- nie było, żadnego pisma nie otrzymaliśmy to była tylko informacja telefoniczna 

 

Przewodniczący Rady- a kiedy można się spodziewać pisma? 

 

Wójt Gminy- już niebawem 

 

Przewodniczący Rady- to wtedy poprosimy o jakąś informacje zwrotną, żebyśmy o tym też 

wiedzieli 

 

Radny Jankowski- dopowiedział do informacji Pani Wójt dotyczącej delegacji z USA która była, 

to było spotkanie dotyczące bezpieczeństwa lasów, straży i pogotowia, bardziej pod względem 

kryzysowym gdyby coś się stało. 

 

Przewodniczący Rady- zapytał radnych czy mają pytania do wcześniejszego sprawozdania które 

było na ostatniej sesji? w związku z brakiem pytań Przewodniczący przeszedł  do kolejnego 

punktu posiedzenia. 

 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał 

Rady stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad.6. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych. 

 

 Wójt Gminy- odczytała odpowiedzi na wnioski które wpłynęły w okresie międzysesyjnym. 

 

radni nie mieli pytań 

 

Ad.7 Sprawozdanie Prezesa Zarządu Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

Rzeczypospolitej Polskiej w Miasteczku Krajeńskim z działalności jednostek Ochotniczej Straży 
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Pożarnej Gminy Miasteczko Krajeńskie za 2018 rok. 

 

Prezes ZG ZOSP RP Augustyn Muller- zwrócił uwagę, że na ostatniej sesji Kierownik 

Posterunku Policji przedłożył swoje sprawozdanie i zostało przyjęte natomiast dotyczące straży 

przełożone na dzisiejszą sesję. Wyjaśnił radnym, jaki czas zajmuję przygotowanie takiego 

sprawozdania oraz na czym polega praca strażaka, sprzęt który otrzymuję straż nie jest tak ważny 

jak praca strażaków. 

 

Przewodniczący Rady- podziękował za przedstawienie sprawozdania i zapytał Prezesa czy jest 

jakiś problem z ekwiwalentem czy szacunkiem do straży ? ponieważ kilka razy było to podkreślane 

a chciałbym przypomnieć że kiedy wpłynął wniosek do rady o zwiększenie ekwiwalentu to Rada 

Gminy jednomyślnie podjęła uchwałę i stwierdziła, że straży  jak najbardziej należy się 

podniesienie ekwiwalentu i nikt z radnych  też nie kwestionuje co do tego faktu, że straż jest 

potrzebna i praca ich jest nieoceniona. 

 

Prezes Augustyn Muller- do mnie docierają inne informacje. 

 

Przewodniczący Rady- kto takie zarzuty stawia? jeżeli jest brak wiedzy. To  ja zapraszam straż 

lub jej przedstawicieli, żebyśmy sobie usiedli i porozmawiali skoro są takie głosy, żebyśmy mogli 

sobie to to wyjaśnić 

 

Przewodniczący Rady- zapytała, czy radni mają jakieś pytania co do sprawozdania? 

 

Radna Krupa- zapytała o finanse i budżet: wydatki poniesione na zabezpieczenie działalności 

ratowniczej są wymienione trzy jednostki Miasteczko Krajeńskie Brzostowo i Grabówno pytanie 

dotyczyło na jakiej zasadzie są przyznawane środki, że jest taka duża różnica? Wiadomo że 

Miasteczko Krajeńskie nie możemy równać z Brzostowem i Grabównem ale Grabówno ma 

najmniejsza kwotę. Wiem jako żona i siostra, mam kolegów druhów a wiem że chłopacy naprawdę 

się starają. Na dzień dzisiejszy nie maja wody w Remizie ani ogrzewania a ekwiwalent przez 4 lata 

szedł na potrzeby straży a nie pobierali do własnej kieszeni i dlaczego oni maja najmniejszą 

kwotę? 

 

Wójt Gminy-  zapytała Prezesa czy może odpowiedzieć, wyjaśniła że to są środki które jednostki 

otrzymują po za budżetem o które sami wnioskują 
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Radna Krupa- dobrze, ale w sprawozdaniu jest dofinansowanie z UG 

 

Wójt Gminy- z Urzędu Gminy jest, jeżeli jest dofinansowanie mieliśmy 1 % dofinansowania do 

tego całego sprzętu który był. Z Urzędu Gminy było dla Miasteczka Krajeńskiego dofinansowanie 

jeżeli chodzi o zakup samochodu. W swoim sprawozdaniu za poprzedni rok macie Państwo i tak 

jest ogólna kwota na wszystkie jednostki i obejmuje wszystko i nie ma tam podziału na 

poszczególne jednostki. Te kwoty które są one są związane z tymi wydatkami które otrzymują 

dane jednostki z różnych źródeł. 

 

Radna Krupa- ja rozumiem Miasteczko Krajeńskie ale na dzień dzisiejszy Grabówno ma 

najgorszy stan remizy nie mają wody, ogrzewanie elektryczne za które płacimy kolosalne rachunki,  

czy nie warto pomyśleć 

 

Wójt Gminy- warto pomyśleć zgadzam się z Panią 

 

Radna Krupa- ja nie mam tutaj pretensji, wiadomo oni są jednością działają dla całej gminy dla 

naszego bezpieczeństwa i też warto tych chłopaków ocenić 

 

Wójt Gminy- jeżeli zostanie to ujęte w budżecie zostanie to zrealizowane 

 

Radny Gapiński-w  jak sposób jest rozliczany budżet w OSP, czy to jest obowiązek OSP 

 

Wójt Gminy- ale który budżet? 

 

Radny Gapiński-  to z którego jest sprawozdanie finansowe zrobione 

 

Wójt Gminy- musicie Państwo zrozumieć że jednostka OSP jak każde Stowarzyszenie ma swój 

budżet i rządzi swoimi prawami co nie zmienia faktu że nie obowiązuję ich rozliczenie z Urzędem 

Skarbowym czyli włącznie ze sprawozdaniem. Jednostka ma swoje środki  na które się składają w 

wielu wypadkach wypłaty ekwiwalentów i darowizn oraz środki z innych źródeł. Jest jeszcze 

kwestia budżetu gminy który  zgodnie z ustawą przeciwpożarową my mamy obowiązek zapewnić 

bezpieczeństwo to są te rzeczy które gmina musi dać ekwiwalenty paliwo, ubezpieczenie, 

szkolenie. 
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Radny Gapiński- kiedy Pan Zawistowski był komendantem to było bardziej przejrzyście 

sprawozdanie przygotowane.  

 

Wójt Gminy- jeśli państwo przyjmiecie wzór sprawozdania co ma się w nim znaleźć to druhowie 

strażacy takie sprawozdanie przygotują. 

 

Radny Banasik- jednostka OSP za poprzedni rok składa sprawozdanie, pod koniec roku odbywa 

się Walne Zgromadzenie. Społeczeństwo może być i jest poinformowane, szczegółowo może się 

dowiedzieć i to tylko od społeczeństwa zależy czy chcą posiadać te informację bo to jest zebranie 

otwarte w pełni dostępne dla wszystkich. Zapraszamy wszystkich na sprawozdanie sprawozdawczo 

odbiorcze na koniec roku i proszę o przyjęcie tego sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady- sprawozdanie nie jest przyjmowany w formalnie tylko jest to 

informacyjne 

 

Sprawozdanie Prezesa Zarządu Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

Rzeczypospolitej Polskiej w Miasteczku Krajeńskim z działalności jednostek Ochotniczej Straży 

Pożarnej Gminy Miasteczko Krajeńskie za 2018 rok stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

 

Ad.8 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2018 

 

Przewodniczący Rady- dostałem informację, że Pan któremu wysłaliśmy zaproszenie coś mu 

dzisiaj wypadło i nie może być obecny. Zaprosimy tego Pana na kolejną sesję   

 

Ad.9 Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Miasteczko Krajeńskie 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w roku 2018.  

 

Przewodniczący Rady- poinformował, że sprawozdanie zostało radnym przekazane, zapytał Wójt 

kto przedstawi sprawozdanie z ramienia Urzędu?  
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Wójt Gminy- w roku 2017 została podjęta uchwała, gdzie Rada uchwaliła program na lata 2018-

2020, w tym programie ustalono priorytetowe zadania które mogą być zlecone do realizacji 

organizacji. Następnie przedstawiła co znalazło się w tych zadaniach. 

 

Przewodniczący Rady- odniósł się do tego sprawozdania nie w formie pytania ale sugestii co do 

programu współpracy z organizacjami powinno się kłaść nacisk na przepływ informacji między 

organizacjami a organami gminy. Stowarzyszenia skarżą się, że o niektórych  programach nie 

wiedzą. Dlatego też gdyby Państwo byli w posiadaniu takiej informacji to jako forma współpracy z 

organizacjami pozarządowymi żeby to wdrożyć. 

 

Wójt Gminy- zapytała czy Przewodniczący ma na myśli konkretną organizację, ponieważ nie wie 

o co chodzi? 

 

Przewodniczący Rady- mam na myśli umieszczenie informacji na stronie gminy, zachęcanie, 

oferowanie pomocy jest pracownik odpowiedzialny w urzędzie to wykonać do organizacji telefon 

poinformować. 

 

Wójt Gminy- powiedziała, że my próbowaliśmy nawet wyraziliśmy chęć była osoba umówiona 

chodziło o program Klub rozmawialiśmy z osobą która mogła z tego programu skorzystać i mimo 

z trzech spotkań tylko na jednym była przedłożyła swoje dokumenty ale niestety nie skorzystała. 

Nie jesteśmy w stanie za kogoś zrobić wniosku, może nawet wniosek udałoby się nam go napisać 

ale ta osoba musi mieć chęć go zrealizować i rozliczyć. Nie jesteśmy w stanie przeskoczyć 

pewnych rzeczy, ale chęć i pomoc jest u nas w dużym zakresie ale muszą organizację chcieć 

współpracować 

 

 

 

Przewodniczący Rady- może małymi kroczkami uda się to wypracować 

 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Miasteczko Krajeńskie z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami w roku 2018 stanowi załącznik nr 7 do protokołu  
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Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego linii 

elektroenergetycznej KV Piła – Krzewina – Miasteczko Krajeńskie na odcinku położonym w 

gminie Miasteczko Krajeńskie. 

 

Przewodniczący Rady- powiedział, że Panowie już dojechali którzy byli umówieni na godz. 18.30 

i oddał im głos aby Przedstawiciele inwestora przedstawili projekt w/w uchwały 

 

Jacek Miciński- podziękował Przewodniczącemu i Wójt Gminy za okazje do wystąpienia na sesji, 

a następnie przedstawił plan zagospodarowania przestrzennego linii elektroenergetycznej KV Piła-

Krzewina-Miasteczko Krajeńskie na odcinku położonym w gminie Miasteczko Krajeńskie i porosił 

o podjęcie uchwały w imieniu Inwestora który jest spółką Skarbu Państwa 

 

głos zabrali: 

Witold Naworski- generalny projektant 

Szymon Wierzchowski-Kierownik działu pozyskiwania prawa drogi 

 

Przewodniczący Rady- mamy zapewnienie, że będzie to wyglądać inaczej niż przy linii 400 KV, 

projekt uchwały został Państwu radnym przesłany myśmy się z tym zapoznawali. Pani Sekretarz 

podczas komisji też nam kilka słów powiedziała. Zapytał radnych czy maja pytania co do samego 

dokumentu uchwały?  

 

Z uwagi na awarię sprzętu rejestrującego oddawanie głosów, Przewodniczący Rady zarządził 

imienne głosowanie przez radnych, których wyniki nie zostały wysłane.  

 

RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

Banasik Jan X   

Stanisław Klesa X   

Angelika Krupa X   

Świadek Maria X   
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głosowanie 11 radnych „za” 1 „wstrzymał od głosu” na 12 radnych obecnych stanowi 

załącznik Nr 8 do protokołu 

 

 

Uchwała Nr VII.49.2019 Rady Gminy Miasteczko Kajeńskie z dnia 27 maja 2019 roku w 

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego linii elektroenergetycznej KV 

Piła – Krzewina – Miasteczko Krajeńskie na odcinku położonym w Gminie Miasteczko 

Krajeńskie i stanowi załącznik nr  9 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady- powiedział, że uchwała została przyjęta z dużym kredytem zaufania i 

dla Państwa będzie przebiegało to sprawnie i bez żadnych większych konfliktów. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Droga Ekspresowa 

S10”. 

 

Przewodniczący Rady -projekt również był omawiany podczas posiedzenia wspólnego 

komisji i zapytał radnych czy są pytania. W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał 

uchwałę pod głosowanie:  

 

głosowanie 12 radnych „za” jeden „wstrzymał od głosu” na 12 radnych obecnych i stanowi 

załącznik Nr 10 do protokołu 

 

Uchwała Nr VII.50.2019 Rady Gminy Miasteczko Kajeńskie z dnia 27 maja 2019 roku w 

sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Droga Ekspresowa S10”i stanowi załącznik nr 11 

do protokołu. 

 

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasteczko Krajeńskie i określenia granic ich obwodów.  

 

Przewodniczący Rady- projekt był również analizowany na posiedzeniu komisji wspólnej, 

zapytał projektodawców uchwały czy chcieli by cos dodać? Następnie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie 
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głosowanie 12 radnych „za” jeden „wstrzymał od głosu” na 12 radnych obecnych i stanowi 

załącznik Nr 12 do protokołu 

 

Uchwała Nr VII.51.2019 Rady Gminy Miasteczko Kajeńskie z dnia 27 maja 2019 roku w 

sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miasteczko Krajeńskie i określenia granic ich obwodów została jednomyślnie przyjęta i 

stanowi załącznik nr  13 do protokołu. 

 

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli, którym powierzono wymiar godzin 

zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku Karta 

Nauczyciela, zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym 

jest gmina Miasteczko Krajeńskie. 

 

Przewodniczący Rady- rozmawialiśmy nad projektem tej uchwały, ponieważ dostaliśmy 

opinię negatywną Zarządu ZNP w Miasteczku Krajeńskim. Dowiedzieliśmy się o tym 

projekcie w momencie kiedy wpłynęła opinia z ZNP, w związku z tą negatywna opinią oraz 

wyjaśnieniem prawnym udzielonym przez panią Mecenas podczas posiedzenia wspólnego 

komisji stwierdziliśmy że nie będziemy uchwały podejmować na dzisiejszej sesji. Spotkamy 

się z przedstawicielami ZNP Panią Dyrektor usiądziemy i porozmawiamy ponieważ dużo 

głosów dotyczącej tej uchwały projektodawców do nas doszły a że nie jest to sprawa nagląca 

możemy przełożyć tą uchwałę na kolejną sesję. Zaproponował formalnie przełożenie uchwały 

na sesję po wakacjach. 

 

Radni jednomyślnie przyjęli przełożenie projektu uchwały na kolejna po wakacyjną sesję 

głosowanie stanowi załącznik nr 14  do protokołu 

 

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie gminy Miasteczko Krajeńskie. 

 

Przewodniczący Rady- procedura Regulaminu dostarczania wody i ścieków  była rozłożona 

w czasie, Rada przyjmowała projekt. Nasze poprawki zostały pozytywnie zaopiniowane 

również się znajdują w tym Regulaminie. Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
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głosowanie 12 radnych „za” jeden „wstrzymał od głosu” na 12 radnych obecnych i stanowi 

załącznik Nr 15 do protokołu 

 

Uchwała Nr VII.52.2019 Rady Gminy Miasteczko Kajeńskie z dnia 27 maja 2019 roku w 

sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Miasteczko Krajeńskie została jednomyślnie przyjęta i stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu 

 

Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miasteczko 

Krajeńskie na 2019 rok 

 

Przewodniczący Rady- projekt uchwały wraz z uzasadnieniem został przeanalizowany na 

posiedzeniu komisji wspólnej, został przedstawiony projekt plus. Przewodniczący poprosił 

Skarbnik o wyjaśnienie jakie zmiany zostały wprowadzone w tym projekcie? 

 

Skarbnik Gminy- omówiła projekt plus uchwały budżetowej 

 

Przewodniczący Rady- poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie w kilku słowach o  

projekcie Prosumenckie Odnawialne Źródła Energii w Gminach Miasteczko Krajeńskie i 

Szamocin która jest ujęta w uchwale budżetowej  

 

Skarbnik Gminy- wyjaśniła wprowadzenie w/w projektu dotyczy uchwały budżetowej jak  

również Wieloletniej Prognozy Finansowej 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 

 

głosowanie 12 radnych „za” jeden „wstrzymał od głosu” na 12 radnych obecnych i stanowi 

załącznik Nr 17 do protokołu 

 

Uchwała Nr VII.53.2019 Rady Gminy Miasteczko Kajeńskie z dnia 27 maja 2019 roku w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miasteczko Krajeńskie na 2019 rok 
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stanowi załącznik nr 18 do protokołu 

 

Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2019-2027 

 

Przewodniczący Rady- wyjaśnił radnym, że projekt został przesłany z błędem pisarskim 

ponieważ wcześniej była na lata 2019-2025  teraz jest zmienione i będziemy tego pilnować. 

Poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy- przedstawiła wprowadzone zmiany w projekcie uchwały budżetowej 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały 

 

głosowanie 12 radnych „za” jeden „wstrzymał od głosu” na 12 radnych obecnych i stanowi 

załącznik Nr 19 do protokołu 

 

Uchwała Nr VII.54.2019 Rady Gminy Miasteczko Kajeńskie z dnia 27 maja 2019 roku w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasteczko Krajeńskie na 

lata 2019-2027  stanowi załącznik nr 20 do protokołu 

 

Ad.17 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z budżetu 

państwa na wyprzedzające finansowanie operacji „Przebudowa drogi gminnej Grabionna – 

Okaliniec” z udziałem środków z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 

 

 

 

Przewodniczący Rady- porosił Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy- omówiła projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały 

 

głosowanie: 11 radnych „za” 1 radny „wstrzymał od głosu” na 12 radnych obecnych  stanowi 

załącznik Nr 21  

 

Uchwała Nr VII.55.2019 Rady Gminy Miasteczko Kajeńskie z dnia 27 maja 2019 roku w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z budżetu Państwa na wyprzedzające 

finansowanie operacji „Przebudowa drogi gminnej Grabionna – Okaliniec” z udziałem 

środków z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020  obecnych  i stanowi załącznik nr 22 do protokołu 

 

Ad.18 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Rady- porosił Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały 

 

Skarbnik Gminy- omówiła projekt uchwały 

 

Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały 

 

głosowanie: 10 radnych „za” 2 radnych „wstrzymało się” na 12 radnych obecnych stanowi 

załącznik Nr 22 do protokołu 

 

Uchwała Nr VII.56.2019 Rady Gminy Miasteczko Kajeńskie z dnia 27 maja 2019 roku w 

sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 roku i stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu 

 

Ad.19 Przyjęcie stanowiska w sprawie budowy drogi ekspresowej S10. 

 

Przewodniczący Rady- powiedział, że został zakończony blok uchwał i zostało przyjęcie 

stanowiska w sprawie drogi ekspresowej S-10, które też ma formę uchwały, następnie 
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przedstawił Oświadczenie w sprawie stanowiska drogi ekspresowej S-10 jako załącznik. 

Następnie poprosił radnego Michałowskiego o przedstawienie stanowiska w tej sprawie. 

 

Radny Michałowski- przedstawił w skrócie Oświadczenie Rady Gminy Miasteczko 

Krajeńskie w sprawie planowanych korytarzy drogi ekspresowej S-10 Studium korytarzowym 

S-10 Piła-Wyrzysk-odcinek Gmina Miasteczko Krajeńskie 

 

Głosowało 12 radnych „za” na 12 radnych obecnych na sesji i stanowi załącznik Nr 24 do 

protokołu 

 

Przewodniczący Rady- mamy informacje, że jest delegacja Przedszkola, która chciałaby 

zabrać głos 

 

Grażyna Stasiak- przedstawiła Informacje pani Dyrektor Przedszkola w związku z kontrolą 

Komisji Rewizyjnej i stanowi załącznik Nr 25 do protokołu 

 

Przedstawicielka Rodziców- odczytała petycje rodziców uczęszczających do Przedszkola 

 

Przewodniczący Rady- zapytał, czy Pani to co odczytała jest wniosek? 

 

Przedstawicielka Rodziców-jest to petycja rodziców i dołączę do wniosku Pani Grażyny 

Stasiak 

 

Przewodniczący Rady- poinformował, że od tej kadencji kontrole są publikowane w BIP i 

być może jest to jakiś oddźwięk, że ludzie zapoznają się z tym co radni robią, że 

przeprowadzają kontrole i zabierają swój głos. Głos mieszkańców jest najważniejszy i 

podziękował za te wystąpienia, za cierpliwość ponieważ sesja dzisiaj trochę trwa. Zostanie to 

złożone z dzisiejsza data na dziennik wpływu Urzędu Gminy. Przewodniczący powiedział, że 

został jeszcze jeden punkt sprawy różne wolne wnioski, ale udzielił głosu radnemu Banasik 

który o to poprosił  
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Radny Banasik-z tego co tutaj słyszałem, to Przedszkole powinno być zamknięte a 

Nauczyciele powinni iść do domu. Jesteśmy rodzicami dziadkami, jak w takie warunki można 

dzieci puścić ja jestem za tym żeby od jutra Przedszkole zamknąć. Mam nadzieje, że 

Przewodniczący podpisze się pod tym. 

 

Przewodniczący Rady- proszę mi słów w usta nie wkładać. To jest Pana wniosek. 

 

 

 

 

 

Ad. 21 Sprawy różne wolne wnioski  

 

Adam Śliwiński- zadał pytanie Pani Wójt w sprawie dokumentacji drogi na Osiedlu 

Słonecznej, uważam że na pytanie Przewodniczącego Pani Wójt nie odpowiedziała w pełni na 

to pytanie, chodzi konkretnie wyszczególnione ulice Pani wymieniła tylko ulice Skargi i 

Drzymały a co z pozostałymi ulicami? 

 

Wójt Gminy- wykonujemy te dokumentacje po kolei nie robimy całego Osiedla, mówiłam na 

zebraniu że musimy etapami realizować. Ponieważ odcinki które będą wykonywane, to jest 

związane z procedurami Ochrony Środowiska który musimy przeprowadzić kiedy to byłby 

odcinek od km i więcej. Sama dokumentacja będzie przygotowana na całe Osiedle. 

 

Adam Śliwiński- czyli na tę chwilę dokumentacja jest sporządzona wieloma etapami? 

 

Wójt Gminy- teraz idzie kolejno ulicą Słoneczna Romanowskiego i połączenie. 

 

Adam Śliwiński- czyli jest to rozdzielone  na etapy, jak jest dokumentacja przygotowywana 

tak? 
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Wójt Gminy-Nie! możemy łączyć w zależności: po I warunek jest taki na co będzie możemy 

otrzymać środki jak będą wyglądały fundusze dróg Samorządowych, te pieniądze które 

dzisiaj są to tak naprawdę nie obejmują takich dróg osiedlowych. mają być uruchomione te 

projekty i te dofinansowania pod koniec roku III IV kwartał, więc myślę że będzie to 

wrzesień październik Po to chcą tę dokumentacje żebyśmy mieli możliwość aplikowania o te 

środki 

 

Adam Śliwiński- w ub. roku o to wnioskowałem 

 

Wójt Gminy- tak wiem 

 

Adam Śliwiński- sama Pani wie jak te drogi wyglądają i mieszkańcy już przestali też być 

cierpliwi 

 

Wójt Gminy- tak 

 

Adam Śliwiński- II pytanie jeszcze w poprzedniej kadencji prosiłem o uzupełnienie odcinka 

w skateparku Pani Wójt obiecała tak zrealizujemy to tymczasem tego nie ma 

 

Wójt Gminy- jakby Pan słuchał to by Pan wiedział, że przechodzimy kolejnymi etapami tak i 

siłownie nie były dokończone a to był I etap teraz przystępujemy do II etapu nie wiem czy 

mówimy o tym samym. Następnie zaproponowała, że Pan Śliwiński wie gdzie mieszka Wójt 

umówić podjechać na skatepart i wskazać miejsce o którym jest mówione.  

 

Radny Klesa- zapytał Wójta od rolników i sadowników czy będą wypłacane przez 

Wojewodę odszkodowania za przymrozki? 

 

Wójt Gminy- to pytanie do pana Wojewody nie do mnie. 

 

Radny Klesa- ale czy Pani coś wiadomo? 
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Wójt Gminy- na tę chwilę jak  mówiłam,  można składać wnioski. 

 

Radny Gapiński- zadał pytanie Wójt odnośnie przeglądu hydrantów miało być w maju 

zrobione a maj sie kończy. Na jakim etapie są? Czy jest to tak duży problem żeby zrobić 

przegląd? 

 

Wójt Gminy- nie Panie radny, jak umiem liczyć to maj ma jeszcze 4 dni, część protokołów 

jest gotowa ale nie wszystkie. Powiedziałam, że będzie do końca maja i tak jest złożone 

zlecenie.  Z tego co mi wiadomo, ten Pan co to wykonuje do końca maja powinien protokoły 

oddać  

 

Radny Gapiński- z informacji mieszkańców, po przeglądzie hydrantów koło Szkól w 

Brzostowie hydrant cieknie, kto za to zapłaci? 

 

Wójt Gminy- nie wiem który hydrant cieknie, ponieważ nie mamy takiego zgłoszenia.  

 

Wójt Gminy- powiedziała, że to jest normalne i logiczne że jeżeli coś zauważamy zepsutego, 

np. nie świeci lub leci woda to zgłaszamy a nie czekamy na sesję po to są telefony i je 

Państwu dałam, żeby zadzwonić do Urzędu przecież to jest nasz wspólny interes. 

 

Radny Banasik- czas pokaże mamy w gminie oczka wodne i stawy , które mogą 

zabezpieczać społeczeństwo przed zagrożeniami i taki sygnał jest aby w jakiś sposób 

pozyskać środki żeby te oczka i stawy zrobić aby były zbiornikami wodnymi i służyły 

społeczeństwu. ogólny przegląd tego w gminie 

 

Przewodniczący Rady- takie wnioski sie pojawiają podczas spotkań z mieszkańcami i na to 

wskazują 

 

Radny Misiak- czy mogłaby Pani Wójt uściślić odpowiedz na moje pytanie dotyczące 

wniosków mieszkańców Hubów dot. gazowni ponieważ skoro mieszkańcy maja 30 dni na 

złożenie wniosku oni dowiadują się 4 dni przed zakończeniem 
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Wójt Gminy- ponieważ tymi wnioskami zajmowała się Pani Sekretarz to proszę ja o 

odpowiedz 

 

Przewodniczący Rady- przypomniał, że to on udziela głosu i poprosił Sekretarz o 

wyjaśnienie 

 

Sekretarz Gminy- przede wszystkim  sama roznosiłam wnioski, nie zgłosiłeś ani jednego 

zastrzeżenia żebyś miał jakikolwiek problem nikt z  mieszkańców tez nie zgłosił 

 

Radny Misiak- ale mi zgłosili problem 

 

Sekretarz Gminy- do mnie nic nie dotarło 

 

Radny Misiak- ale do mnie tak 

 

Radny Misiak- dlaczego nie jest zachowana terminowość kiedy Wójt ma 14 dni  na 

odpowiedz na zapytanie czy interpelację? dotyczy moich odpowiedzi na zapytanie 

otrzymałem 3 dni po terminie i dlaczego powyższe odpowiedzi nie zostały opublikowane na 

BIP-e? 

 

Wójt Gminy- ostatnio często mnie nie było to mogło się tak zdążyć że któryś z  

pracowników ten wniosek otrzymał i zostawił i nie było dopilnowane a dzisiaj gdybym 

chciała czy wcześniej też były wybory i byliśmy bardziej zajęci. czasem się zdarza że jest 

opóźnienie do 2 dni ale staramy się odpowiadać na bieżąco i terminowo. 

 

Radny Misiak- poprosił o regularne koszenie trawy na placu zabaw, interwencje do PZD o 

zwisające suche gałęzie nad drogą na wysokości wjazdu na Kocewo w miejscowości 

Miasteczko Huby i zarośnięte przewody elektryczne w obrębie Placu zabaw. 

 

Wójt Gminy- w którym miejscu, czy to nie jest teren PKP? 
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Radny Misiak- gałęzie wiszą na samym środku drogi 

 

Wójt Gminy- my składaliśmy dodatkowy wniosek do PZD takie prace konserwacyjne, 

mówili że będą robili sukcesywnie ale ponowimy jeszcze prośbę 

Przewodniczący Rady- powiedział że wpłynął wniosek dotyczący  ponowienie sprawy 

pomieszczeń gospodarczych znajdujących się w budynku na działce 1041/2 w Miasteczku 

Krajeńskim przy ulicy Dąbrowskiego 30. Pozwolenie na wyremontowanie pomieszczeń i ich 

użytkowanie bądź wykup budynku. Nadal nie został rozwiązany problem komina na 

wspomnianym budynku. Miał się odbyć remont kotłowni a od blisko dwóch lat nic się nie 

dzieje w tym kierunku. Podpisały osoby składające wniosek , ja ten wniosek przekaże do 

komisji Skarg Wniosków i Petycji. W woli wyjaśnienia, jest to sprawa która miała miejsce 

dwa lata temu i dotyczy budynków gminnych i małych niedomówień co do rozbiórki i 

remontu, sprawa się nie zakończyła budynki są cały czas w rozbiórce. Nie wiem czy ci 

Państwo, którzy wcześniej je wynajmowali mogą dalej z nich korzystać  czy nie i proszą żeby 

tę sprawę jakoś rozwiązać. poproszę komisję, żeby dali tej sprawie jakiś bieg jak rzeczywiście 

od dwóch lat jest jakiś problem z wydzieleniem tych budynków i uregulowanie stanu 

prawnego . Zachęcał radnych do przystąpienia programu „Ja w Internecie” następnie zwrócił 

do Wójt, że wspominała ze nie ma z kontaktu od 6 miesięcy z Przewodniczącym, czy 

chciałaby cos powiedzieć 

 

Wójt Gminy – tak, następnie odczytała: 24 kwietnia wystąpiłam do Pana z prośba o zwołanie 

debaty w związku z podjętymi przez rady uchwałami w wyniku których brakuje w budżecie  

kwoty 98.875 w tym ok 60 tys na diety dla radnych . Przypomnę że chodzi o uchwałę o 

podwyższeniu diet dla radnych sołtysów  oraz obniżenie uchwały podatku od środków 

transportowych i żyta. Wiem, że część radnych podobnie jak ja dostrzega problem rozmowy 

dlatego po raz kolejny proszę wszystkich Państwa radnych, żebyśmy zaczęli ze sobą 

rozmawiać bo tylko w taki sposób możemy rozwiązywać problemy naszej gminy. Niestety od 

6 miesięcy nie miałam okazji porozmawiać z Panem Przewodniczącym Rady Gminy chociaż 

wielokrotnie zwracałam się do niego z prośbą o spotkanie. Nie może być dobrze, skoro dwa 

organy w jednej gminie wykonawczy oraz stanowiący nie rozmawiają o bieżących sprawach. 

W ostatnie kadencji z Przewodniczącą Danutą Szefer wielokrotnie rozmawialiśmy i udało się 

w ten sposób rozwiązać trudne sytuacje, których  naprawdę nie brakowało. teraz kiedy trzeba 
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podjąć trudne decyzje dotyczące budżetu to Państwo uciekacie od odpowiedzialności i 

mówicie to sprawa Wójta. 

 

Przewodniczący Rady- czy tak rzeczywiście jest? NIE! Trochę manipuluję Pani informacją i 

spróbuje się do tego odnieść. Niejednokrotnie spotkałem się z tym, że przychodzę do Urzędu i 

nie ma Pani dla mnie czasu. Wie Pani kiedy w urzędzie jestem, wyprasza Mnie Pani z 

gabinetu a kiedy spotykamy się w Urzędzie na korytarzu to Pani nawet nie porozmawia o 

bieżących sprawach. W tym negatywnym świetle przez Panią odbieranym, że radni podjęli 

diety nie dogadujący się z Wójtem a Wójt załamuję ręce bo nie wie co ma zrobić. jest to tylko 

używka i też to rozumiem. Natomiast ja nie uciekam w ten sposób od odpowiedzialności i  

wielokrotnie zwracaliśmy uwagę że chcemy rozmawiać ale pani Wójt ale po co takie szopki? 

 

Wójt Gminy- no właśnie skąd u Pana taka decyzja, 3 dni temu mówił Pan coś zupełnie 

innego ,to proszę ustalmy termin, jak chcemy ze sobą rozmawiać to ustalmy termin 

Przewodniczący Rady-rozmawialiśmy z Panią 3 dni temu, mówiliśmy jak to ma wyglądać. 

Mówiliśmy że w ciągu roku zwiększają się różne wydatki, przytaczaliśmy sesję   

 

Wójt Gminy- wydatki się zwiększają ma Pan rację 

 

Przewodniczący Rady- ale co to ma do rzeczy? zwiększają się różne  wydatki szukamy 

środków mówiliśmy że będziemy rozmawiać na etapie kiedy będziemy robić przesunięcia w 

budżecie. Natomiast to wystąpienie teraz Pani Wójt, ja też otrzymuję pisma i nie chce się tym 

przerzucać.  

 

Wójt Gminy- mam propozycję o ustaleniu terminu spotkania 

 

Przewodniczący Rady- ja ustalę za chwilę termin kolejnej sesji, natomiast bardzo proszę nie 

puszczać, że nie ma ze mną kontaktu od pół roku ponieważ jest to nieprawda i to ma tylko to 

na celu żeby mnie postawić w złym świetle. Ja też nie mogę sobie na to pozwolić, ponieważ 

kontakt ze mną jest. Jestem często w urzędzie jak to wynika ze sprawozdania. Jest to dla mnie 

trochę krzywdzące 
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Radny Banasik- Pani Wójt podała propozycję spotkania, tej debaty to proszę żeby Wójt 

ustaliła czas, miejsce dała znać radnym a każdy radny zadecyduję czy przyjdzie czy nie, 

Weźmie tę odpowiedzialność na swoje barki czy nie. 

 

Przewodniczący Rady- składam wniosek o sporządzenie Regulaminu zamówień 

podprogowych, też na ten temat rozmawialiśmy. Czy raport o stanie gminy jest? 

 

Wójt Gminy- do końca maja będzie przedstawiony 

 

Przewodniczący Rady- ale sporządzony fizycznie już jest? 

 

Wójt Gminy – jeszcze nie do końca.. 

 

Przewodniczący Rady- tzn. jest czy nie jest? 

 

Wójt Gminy- nie ma do końca takiego, żeby go Państwu przedstawić 

 

 

 

Przewodniczący Rady- procedura tego raportu jest taka, że mieszkańcy mogą zawierać głos. 

ja się postaram taki formularz przygotować, żeby ci Państwo co w dyskusji chcą wziąć udział 

mogą się zgłosić.  

 

Ad. 22 Ustalenie kolejnego terminu sesji 

 

24 czerwca 2019 roku godz. 17.00 miejsce jeszcze ustalimy 

 

Ad. 23. Zakończenie.  

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 21.00 zamknął VII 

Sesję Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie.  
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Wnioski: 

- regularne koszenie trawy na placu zabaw w miejscowości Miasteczko Krajeńskie 

- interwencje do PZD o zwisające suche gałęzie nad drogą na wysokości wjazdu na Kocewo 

w miejscowości Miasteczko Huby i zarośnięte przewody elektryczne w obrębie placu zabaw 

- protokół z przeglądu hydrantów 

- sporządzenie Regulaminu zamówień podprogowych 

 

Protokołowała:      Sekretarz   Przewodniczący Rady 

   

 

Karina Migdalczyk           Mariusz Michałowski  Szymon Kunek  


